



If you are a noncustodial parent and the custodial parent threatens your safety, read on.

There are actions you can take to protect yourself.



Call 911 if you are in immediate danger or **visit your local police precinct** if you are not in immediate danger. File police reports, when possible, to document the circumstance.



NYC Police Precincts



Keep your address and employer location confidential

- Ask the Office of Child Support Services (OCSS) to keep your address and employer information confidential. The contact flyer link is at the bottom of the page.
- Ask the Family Court to keep your address confidential. Learn more at <https://bit.ly/confidential-address>.
- Ask the NYS Address Confidentiality Program how to keep your current or future address confidential. Learn more at <https://dos.ny.gov/ACP>.



NYC Family Court



NYS ACP



Request an order of protection. Learn more at <https://bit.ly/orders-protection>.



Order of protection



Limit interaction with the other parent

- Contact your local Family Court for assistance on how you can request to appear in Court either virtually or by phone.
- Ask the Court Officer to safely escort you out of the court room and the building.
- Consider using a co-parenting app to communicate with the other parent.



For visitation with your child, **petition the court for supervised visitation** or seek information on **safe exchange for visitation locations** in NYC.



For court-ordered genetic testing, **request appointments on separate times and days** when you call the number on the referral the court gives you to setup your test.

Need help?

**NYC Office of Child Support
Services (OCSS)**
<https://on.nyc.gov/contactocss>

NYC Family Court
<https://NYCOURTS.GOV>

**NYS Office for the Prevention of
Domestic Violence**
<https://opdv.ny.gov>

如果您是**非监护方家长**，而**监护方家长**威胁到了您的人身安全，请继续阅读。

您可以采取一些措施来保护自己。



若您正面临直接危险，请**拨打 911**；若未面临直接危险，请**前往当地警区**。尽可能提交警方报告，记录相关情况。



纽约市 (NYC) 警区



请对您的住址和工作单位地址保密

- 请向儿童抚养服务办公室 (Office of Child Support Services, OCSS) 申请对您的住址及雇主信息予以保密。联系传单链接位于页面底部。
- 请向家事法庭申请对您的住址予以保密。详情请访问 <https://bit.ly/confidential-address>。
- 向纽约州**地址保密计划** (NYS Address Confidentiality Program, NYS ACP) 咨询如何对您当前或未来的住址进行保密。详情请访问 <https://dos.ny.gov/ACP>。



纽约市家事法庭
(NYC Family Court)



NYS ACP



申请**保护令**。详情请访问 <https://bit.ly/orders-protection>。



保护令



限制与另一位家长的互动

- 联系当地家事法庭，了解如何申请以线上或电话方式出庭。
- 请法庭工作人员安全护送您离开法庭和法院大楼。
- 考虑使用共同养育应用程序与另一方家长沟通。



如需探视孩子，可向法院申请**监督探视**或咨询纽约市**探视交接安全场所**的相关信息。



若需进行法院指定的基因检测，在拨打法院提供的推荐检测机构电话预约时，可**要求将检测时间**安排在不同时段或不同日期。

需要帮助？

纽约市儿童抚养服务办公室
(OCSS)
<https://on.nyc.gov/contactocss>

纽约市家事法庭
<https://NYCOURTS.GOV>

纽约州家庭暴力预防办公室 (NYS
Office for the Prevention of
Domestic Violence)
<https://opdv.ny.gov>